



## *Styrelsemöte protokoll*

Plats: Geoexpen, Luleå tekniska universitet  
Tid: måndag den 31 mars 2014 kl. 12.00

Närvarande:

Josef Persson, Jesper Dalgren, Emelie Hedlund Nilsson, Albin Nilsson, Melinda Winninge, Axel Flodin Vacher, Joel Carlsson, Alfred Tolvtin.

Adjungerade:

Nicklas Bellmyr

### *§1 Mötets öppnande*

Vice Ordförande Emelie Hedlund Nilsson förklarade mötet öppnat.

### *§2 Formalia*

#### a Val av mötesordförande

Emelie Hedlund Nilsson valdes till mötesordförande.

#### b Val av mötessekreterare

Josef Persson valdes till mötessekreterare.

#### c Val av justerare

Melinda Winninge valdes till mötesjusterare.

#### d Adjungeringar

**Mötet beslutade**

**att** adjungera in Nicklas Bellmyr med närvarande-, yttrande och förslagsrätt, dock ej rösträtt.

#### e Mötets behörighet

Mötet ansågs behörigt.

#### f Publicering på Internet

Mötet godkände att styrelseprotokollet kan publiceras på Geosektionens hemsida.

#### g Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

#### h Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll är justerat.



Styrelsen beslutade  
**att lägga protokollet för 2014-03-17 till handlingarna.**



## §3 Föregående vecka

### a Ordförande

Ej närvarande

### b Vice ordförande

Emelie har letat efter kontorsmöbler till Geo-expen, skickat inbjudan till alla sektionsföreningar för ett möte med Styret, mejlat till alla som inte har hämtat ut sina programtröjor som inte hämtats ut samt rätt ut diverse ärenden.

### c Arbetsmarknadskontakt

Alfred har kollat igenom vad som man ska söka spons för och genom vilka processer.

### d Medlemskontakt

Ej närvarande

### e PR-info

Melinda har hämtat ut märken, tröjor och spegatter.

### f Kassör

Rapporterar nästa möte.

### g UBS

Jesper har varit på ubsråd och grundutbildnings-möte. Han har också jobbat med en utvärdering för programråds-representanter.

### h Vice UBS

Albin har jobbat med utvärderingen för programrådsrepresentanter samt kollat upp vilket material som finns för överlämningarna.

### i Sekreterare

Josef har skrivit protokoll.

### j Studentskyddsombud

Axel har inhandlat lite kontorsmaterial till expen samt gjort en broschyr för Geo som kan delas ut på minimässan och andra event. Dessutom har han varit på SMK-möte.



## *§4 Sittlista*

Tisdag: Melinda

Onsdag: Josef

Torsdag: Axel

## *§5 Info från Vice Ordförande*

Kåren kommer att ha överlämning för kårstyrelsen och alla styrelser helgen den 9-11 maj. Vi i geostyret är också inbjudna. Det kommer att bli en liten resa. Sektioner i Skellefteå kommer också att delta så vi kanske kommer att åka dit.

Andra universitet har evenemang som lockar studenter från hela Sverige. Vi på LTU borde ha något liknande. Vi har förvisso redan Lappfejden. Men TKL vill gärna hittas vi på nåt.

Vi kommer snart att behöva ha ett kvällsmöte för att planera nolle-p.

## *§6 Minimässan*

Vi har funktionärer anmälda för IMP, NRT, VoV och Samhällsbyggnad samt en från arkitekt. Josef och Alfred står efter behov antingen för styret eller IMP. Vi träffas i expen klockan 16 och tar med bord, rollups och liknande.

## *§7 Märkesförsäljning*

Märkesförsäljningen börjar klockan 17:00. Det är bra om vi är där lite innan. Vi tar med trägeorg och vimplar så att det syns bra vilka vi är.

## *§8 Föreningsmöten*

Vi ska ha möten med våra sektionsföreningar. Vi har fått svar från Arktis, Brinn och STEN som vill ha möte. Det finns ett utkast till ett PM som handlar om hur vi ska förhålla oss till sektionsföreningarna. Vi träffas på torsdag lunch och diskuterar.

Vad vill vi ta upp med dem?

Ändra i stadgarna när man ansöker om verksamhetsbidrag för att kunna ha med i budgeten.

## *§9 Städning av expen*

Vi träffas klockan 11:00, kårar frukost/lunch och planerar städningen.



## *§10 Vårmiddagen*

Vi bör ha ett gyckel till gyckeltävlingen. Sista anmälningdag är tisdag nästa vecka. Förslagsvis har vi någon form av tävling med lärarna.

## *§11 Tentastugor*

I samarbete med TKL så kommer man att anordna tentastugor, dvs, man har ett bokar ett rum innan tentorna dit vem som helst kan komma och sätta sig för att plugga. Fika/frukost kommer ordnas samt lärare som kan komma dit för att hjälpa till. Det är bra för dom som inte har någon att plugga tillsammans med.

Det gick ett brandlarm under en tenta nyligen. Kårena har lagt fram ett förslag på hur sånt ska skötas i framtiden.

## *§12 Smk-möte*

Klinkersgolvet vid Stil kommer att tas bort, det kommer att göras ombyggnationer i F-huset och A-huset. Man kommer att sätta upp Tv-stationer i stället för anslagstavlor. Lärarrummet i F-huset kommer att byggas om och ritningar finns i Geo-expen om man vill se hur det kommer att bli. Man kommer också att ordna med fler grupperum i F-huset eftersom lärarrummet byggs om. Alla föreläsningssalar kommer att ses över med avseende på trasiga stolar och bord och liknande. Bättre kaffe i F-huset har efterfrågats men kommer inte att bli av.

## *§13 Phösarmöte*

Den 24:e kommer det att vara phösarmöte. Eftersom vi kommer att vara där för att presentera Geosektionen så är det lämpligt att vi bjuder på middag för våra phösare efter det.

## *§14 Hälsning till DATA*

Data-sektionen vill att vi spelar in en video-hälsning till deras 30-års-firande. Vi fixar nått med data och dator-studenter.

## *§15 Programtröjor*

De som ingen vill kännas vid lägger vi upp för försäljning.

## *§16 Övriga frågor*

Inga övriga frågor.

## *§17 Nästa möte*

Nästa styrelsemöte kommer att hållas den 7:e mars kl. 12.00 i Geoexpen.



## §18 *Mötets avslutande*

Mötesordförande Emelie Hedlund Nilsson förklarade mötet avslutat.

---

Emelie Hedlund Nilsson, mötesordförande

---

Josef Persson, mötessekreterare

---

Melinda Winninge, justerare